

Title (en)

Supporting and load distributing element for roof covered with flat tiles, and roof including that element.

Title (de)

Stütz- und Lastverteilungselement für mit flachen Ziegeln bedecktes Dach, und dieses Element enthaltendes Dach.

Title (fr)

Elément de support et de répartition de charges pour toit en tuiles plates et toit le comportant.

Publication

EP 0444371 A1 19910904 (FR)

Application

EP 90403792 A 19901227

Priority

FR 9002544 A 19900228

Abstract (en)

A supporting and load-distributing element (3) is disposed between a roof decking (under-roofing) (2) made from corrugated panels and roofing battens (5,9) which are perpendicular to it and which are capable of permitting the fastening of flat tiles. This element (3) consists of a tubular spacer disposed in a concave corrugation (2a) of the roof decking (under-roofing) (2), in contact on the one hand with a roofing batten (5,9) and on the other hand with the bottom of the said concave corrugation (2a). In addition, one end (3a) of the said spacer (3) comprises a retention lug (12) extending radially in order to butt up against a roofing batten (5,9) in an introduction direction (F) directed downwards from the slope of the roof. Application to the production of roofs made from flat tiles. <IMAGE>

Abstract (fr)

Un élément (3) de support et de répartition de charges est disposé entre une sous-toiture (2) en plaques ondulées et des liteaux (5, 9) qui lui sont perpendiculaires, et aptes à permettre la fixation de tuiles plates. Cet élément (3) est constitué d'une entretoise tubulaire disposée dans une ondulation concave (2a) de la sous-toiture (2), en contact d'une part avec un liteau (5, 9) et d'autre part avec le fond de ladite ondulation concave (2a). De plus, une extrémité (3a) de ladite entre-toise (3) comporte un talon de retenue (12) s'étendant radialement pour venir en butée sur un liteau (5, 9) dans un sens (F) d'introduction dirigé vers le bas de la pente du toit. Application à la réalisation de toits en tuiles plates. <IMAGE>

IPC 1-7

E04B 7/20

IPC 8 full level

E04B 7/20 (2006.01); **E04D 3/36** (2006.01); **E04D 12/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

E04B 7/205 (2013.01); **E04D 3/3608** (2013.01); **E04D 12/006** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 3209348 A1 19830922 - HELFRECHT MANFRED [DE]
- [A] DE 8632630 U1 19870723
- [A] CH 384838 A 19650226 - FRIEDEN ERNST [CH]
- [A] FR 2466581 A1 19810410 - ISOPAG AG [LI]
- [A] US 2993571 A 19610725 - HAWKINS ELGRIN C

Cited by

US2011186580A1; US2015114970A1; US2017108169A1; US10132446B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0444371 A1 19910904; **EP 0444371 B1 19940803**; AT E109537 T1 19940815; DE 69011313 D1 19940908; DE 69011313 T2 19950119;
FR 2658848 A1 19910830; FR 2658848 B1 19920703; PT 96902 A 19930129

DOCDB simple family (application)

EP 90403792 A 19901227; AT 90403792 T 19901227; DE 69011313 T 19901227; FR 9002544 A 19900228; PT 9690291 A 19910227